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Kunnskapsdepartementet
Postboks 8119, Dep.
0032 Oslo
 
 
 
 
 
Merknader til høringsnotat om endringer i barnehageloven.
 
Ser med bekymring at det foreslås å fjerne det øremerkede driftstilskuddet til barnehagene. Dette må ikke 
skje. Om man ønsker en endring på dette området bør det heller komme en innskjerping av dagens 
tilskuddsordning. Vi mener at tilskudd skal komme fra staten og at dette er med på å gi en viss økonomisk 
forutsigbarhet sammen med foreldrebetaling. I Tromsø er det slik at det kommunale tilskuddet blir kjent i 
midten av juni. Det vil i praksis si at de fleste barnehagen vedtar sine budsjett i årsmøtene på nyåret uten å 
vite hva det kommunale tilskuddet for det kommende året vil bli. 
 
Økonomisk likebehandling foreslås fjernet fra loven. Kan ikke tenke meg at dette er noe annet enn skrivefeil. 
For Tromsø kommunes del er det for tiden utstrakt kommunal barnehageutbygging for å nå målet om full 
barnehagedekning. Barnehagene fremstår som store og fine bygg, både inn- og utvendig. Disse kostnadene er 
regnet ut fra 2007 tall i budsjettet, samtidig som tilskuddene som gis til de private barnehagene er basert på 
tallmateriale fra 2003.   
 
Kommunene vil, ved innføring av rammefinansiering,  sitte med vel mange hatter. De skal forvalte alle 
midlene i sektoren, de sitter selv som eiere av omtrent halvparten av barnehagene og de skal drive tilsyn med 
barnehagene. Dette mener vi er meget betenkelig og uheldig. Private barnehager vil sannsynligvis oppleve at 
de kommunale barnehagene blir forfordelt også i den nye ordningen, uten at vi kan gjøre noe med det. Vi tror 
ikke barnehagene i Tromsø er tjent med denne type finansiering.
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På bakgrunn av det ovenstående ber vi om at det øremerkete statstilskuddet opprettholdes etter dagens 
ordning. Vi ber også om at loven som skal sikre likebehandling av private og kommunale barnehager 
videreføres.
 
Vi vil at alle barn skal kunne få det samme tilbudet uavhengig av om barnehagetilbudet er kommunalt eller 
privat. Tilskuddene må følge det enkelte barn og ikke den enkelte kommunes velvilje og økonomiske 
prioriteringer.
 
 
 
 
 
 
 
Med vennlig hilsen
Brinken barnehage
 
 
 
Geir Arne Nordstrand
Styrer / daglig leder
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